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BRG.0002.50.2018 
 

PROTOKÓŁ NR L/2018 
z przebiegu obrad L Sesji Rady Gminy Krokowa VII kadencji 

odbytej w dniu 27 czerwca 2018 roku o godz. 13.30 
w Sali Narad Budynek Urzędu Gminy Krokowa, ul. Żarnowiecka 29. 

 
 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe: 
PPKT 1 otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad  
Przewodniczący Rady Gminy Krokowa Zygmunt Piontek dokonał otwarcia L Sesji  Rady Gminy 
Krokowa VII kadencji. Powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Następnie stwierdził, iż w sesji zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 Radnych, co stanowi 
quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. /lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.  
                                                                               
Przewodniczący przedstawił poprawiony porządek obrad z komisji, na której dokonano zmiany 
kolejności punktów w porządku obrad i poddał go pod głosowanie. 
Głosowanie:  

 
 
 
 

Po przegłosowaniu porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
  1. Sprawy regulaminowe: 

1. otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. przyjęcie protokołu z sesji nr XLVIII i XLIX, 
3. usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 

   2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   4. Interpelacje i zapytania radnych. 
   5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego            
       wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2017 rok. 

1. Rozpatrzenie sprawozdań: 
a) finansowego jednostki budżetowej; 
b) finansowego Krokowskiego Centrum Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej; 
c) z wykonania budżetu; 
d) informacje o stanie mienia komunalnego; 

2. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu; 
3. rozpatrzenie sprawozdania prze Radę Gminy - dyskusja; 
4. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Krokowa za 2017 rok. 
  6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa absolutorium z tytułu 
      wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2017 rok. 

1. opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2017 rok; 
2. wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krokowa o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Krokowa z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2017 rok; 
3. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej: 
4. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójta Gminy Krokowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Krokowa za 2017 rok. 
 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę 200 nowoutworzonych udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki pn. 
„Krokowskie Przedsiębiorstwo Komunalne” Spółka z o.o. z siedzibą w Żarnowcu, w drodze wniesienia wkładu 
pieniężnego. 

2. zmian budżetu Gminy na 2018 rok 
3. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa 
4. przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków” 
5. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Krokowa. 
6. zasad usytuowania na terenie Gminy krokowa miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 
7. określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krokowa. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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8. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć, pedagogów, psychologów, logopedów, doradców 
zawodowych i terapeutów pedagogicznych w jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Krokowa. 

9. zatwierdzenia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Krokowa oraz 
określenia zasada i form przyznawania Stypendium Rady Gminy Krokowa dla wybitnie uzdolnionych uczniów w ramach 
Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

10. zmiany uchwały nr XXXIX/359/2017 Rady Gminy Krokowa z dnia 08 listopada 2017 roku w sprawie przyjęcia Rocznego 
Programu Współpracy Gminy Krokowa z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2018. 

11. wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonej w obrębie Sobieńczyce, stanowiącej własności Gminy Krokowa. 
12. nadania nazwy ulicy w miejscowości Krokowa gm. Krokowa 
13. nadania nazwy ulic w miejscowości Świecino 
14. granic miejscowości Połchówko, Kłanino, Parszkowo 
15. powołania Komisji Statutowej 
16. stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Sołtysa Sołectwa Parszczyce 
17. zmiany wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Krokowa 
18. uchylenia uchwały Nr XXXVII/339/2017 rady Gminy Krokowa z dnia 14 września 2017r. o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Sławoszyno, gmina Krokowa. 
19. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Sławoszyno, gmina Krokowa. 
20. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu zwartych obszarów 

rolnych i leśnych, położonego w rejonie części „Łąk Odargowskich” i części „Łąk Karwieńskich”, gmina Krokowa. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 

   9. Wolne wnioski. 
  10. Zakończenie obrad.  

                                                                                                                                                                  
 
 PPKT 2 przyjęcie protokołu z sesji nr XLVIII i XLIX; 
Protokół z sesji XLVIII – brak uwag do treści protokołu. 
Głosowanie:  

 
 
Protokół został przyjęty. 

Protokół z sesji XLIX – brak uwag do treści protokołu. 
Głosowanie:  

 
 
Protokół został przyjęty. 

PPKT 3 usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 
W obradach XLIX Sesji Rady Gminy Krokowa w dniu 28 maja 2018 roku uczestniczyło 12 
Radnych. Nieobecni byli Radni Grażyna Bradtke, Stefania Kamińska i Piotr Okoń. 
Usprawiedliwienia wpłynęły do Biura Rady.   
Zamknięto punkt 1 porządku obrad. 
Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie Wójta Gminy w wersji papierowej. Nie zgłoszono pytań do tego 
opracowania. 
Zamknięto punkt 2 porządku obrad. 
Ad. 3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Piontek. 
Zamknięto punkt 3 porządku obrad. 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Grażyna Bradtke: 
1. pytanie w imieniu rolników – czy odbywa się w naszej gminie już szacowanie strat po 
tegorocznej suszy. Czy powstała jakaś komisja do której rolnicy mogą się zgłaszać. 
Wójt Gminy odpowiedział, że wystąpił w poniedziałek do Premiera RP za pośrednictwem 
Wojewody o ogłoszenie stanu klęski żywiołowej – suszy. Zaproponowałem również skład Komisji 
ds. szacowania i na stronie internetowej zamieszczone są wnioski jakie rolnicy powinni składać. 
Radny Tadeusz Goyke: 
2. od zebrania wiejskiego w marcu wiadomo, ze dębczanie przeznaczyli pieniądze na ulicę Dębową 
– czemu do sezonu nie udało się tego zrealizować. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 1 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
za: 11 przeciw: 0 wstrzymało się: 2 
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3. pod koniec marca było zapowiedziane, że w przeciągu 2-3 tygodni będą wyrównane drogi 
gruntowe- dlaczego w Odargowie do dzisiejszego dnia to nie zostało zrobione. W przeciągu 2-3 
tygodni wysłałem kilka maili do Urzędu i nie dostałem w tej sprawie odpowiedzi. 
Radny Piotr Piontke: 
3. pytanie dotyczące drogi powiatowej – czy Wójt ma wiedzę kiedy ruszą prace na drodze 
Goszczyno – Karwieńskie Błota II 
Wójt odpowiedział, że z informacji jakie uzyskał od urzędników z powiatu to ma to ruszyć od 
początku lipca. 
 
Zamknięto punkt 4 porządku obrad. 
Na Sali obecnych jest 14 Radnych. 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego                                   
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2017 rok  
PPKT 1  Rozpatrzenie sprawozdań:  
a) finansowego jednostki budżetowej. 
Sprawozdanie przedstawiła zastępca Skarbnika Pani Krystyna Kohnke. 
Radni nie zgłosili pytań. 
b) finansowego Krokowskiego Centrum Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej; 
Sprawozdania przedstawiły Pan Krzysztof Obszyński i Pani Mirosława Wiśniewska. 
c) z wykonania budżetu. 
Sprawozdanie przestawiła Skarbnik Anna Nowak. 
Radni nie zgłosili pytań. 
d) informacje o stanie mienia komunalnego. 
Informację przestawiła Skarbnik Anna Nowak. 
Radni nie zgłosili pytań. 
PPKT 2 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu; 
Odczytał Przewodniczący Rady Gminy Zygmunt Piontek. 
PPKT 3 rozpatrzenie sprawozdania prze Radę Gminy - dyskusja; 
Radni nie zgłosili pytań do sprawozdania. 
PPKT 4 uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego                                  
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2017 rok 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/436/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała L/436/2017.  
Zamknięto punkt 5 porządku obrad. 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2017 rok  
PPKT 1 opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2017 rok; 
Opinię odczytał i przedstawił w formie prezentacji multimedialnej Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej – Marek Krzebietke. 
PPKT 2 wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krokowa o udzielenie absolutorium Wójtowi 
Gminy Krokowa z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2017 rok; 
Wniosek odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Marek Krzebietke. 
PPKT 3 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji Rewizyjnej: 
Odczytał Przewodniczący Rady Gminy Zygmunt Piontek. 
PPKT 4 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krokowa absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Krokowa za 2017 rok 
Radny Władysław Miąskowski: dzisiejszym wydarzeniem zamykamy pewien rozdział w historii 
Gminy Krokowa, rozpatrujemy ostatnią działalność i ostatni budżet śp. Henryka Doeringa oraz 
działalność Rady Gminy, która praktycznie od 8 lat w takim składzie zajmowała się tworzeniem i 
uchwalaniem uchwał. W naszej gminie zawsze brakowało i będzie brakować pieniędzy, bo nie 
jesteśmy bogatą gminą a sołectwa zawsze mają jakieś plany i oczekiwania, marzenia, które w 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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swoich miejscowościach chcieliby zrealizować. Przez 8 lat tworzyliśmy budżet, który nigdy nie 
został zakwestionowany przez służby finansowe. 
Pod koniec ubiegłego roku pojawiły się głosy, że gmina jest zadłużona i jest bankrutem. Jeżeli dalej 
będziemy tak mówić o naszej gminie to myślę, że mieszkańcy w końcu wcale nie będą chcieli 
mieszkać w gminie zubożałej a inwestorzy nie będą chcieli inwestować. Na pewno o wiele lepiej 
byłoby, gdybyśmy nie mieli kredytów ani zadłużeń, ale zwróćmy uwagę, że w naszych rodzinach 
nasze dzieci też mają kredyty i są zadłużeni, bo mają mieszkania. Żeby realizować inwestycje 
potrzebne są pieniądze. Więc może zadajmy pytanie czego nie powinno być: pasażu w Białogórze?, 
Rybaczówki w Dębkach? Może nie powinny być wybudowane szkoły w Żarnowcu i 
Wierzchucinie? Nie czuję się winny, że gmina jest zadłużona, bo dług jest taki jaki jest 
dopuszczalny. Myślę, że jako Rada możemy być dumni z tego co zostało zrobione. Ale zasługi 
przypisać powinniśmy wójtowi, a wójt to urząd który składa się z zespołu urzędników, którzy 
przyczynili się do realizacji naszych planów i inwestycji. 
Radny Marek Krzebietke: w pełni zgadzam się i utożsamiam z wypowiedzią mojego przedmówcy. 
Z tego miejsc chciałbym podziękować Wójtowi i przede wszystkim Pani Skarbnik za pomoc. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
Numerem L/437/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/437/2018 została podjęta 
Wójt Gminy podziękował Radnym za podjęcie uchwały i udzielenie absolutorium. 
Zamknięto punkt 6 porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 
Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
PPKT 1 wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę 200 nowoutworzonych udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym Spółki pn. „Krokowskie Przedsiębiorstwo Komunalne” Spółka z o.o. z 
siedzibą w Żarnowcu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Radny Piotr Piontke: dosyć szeroko temat omawiany był na komisjach i dalej uważam, że spółka 
jest w stanie wykonać to na własny koszt z dochodów uzyskanych z pół namiotowych. Takie było 
nasze założenie. Spółka pozyskała 800 000zł przychodu i z tego powinna wykonać inwestycje. Nie 
kwestionuje inwestycji, bo jest ona niezbędna. Ale przypominam, że założenie było takie,  
że spółka z dochodów z pól namiotowych będzie wykonywać inwestycje na terenie Gminy 
Krokowa. 
Radny Bogusław Browarczyk: proszę, aby Prezes przedstawił nam sytuację finansowa spółki i co 
dzieje się z tym zyskiem, dlaczego nie są w stanie wykonać tej inwestycji. 
Prezes KPK: pomysł tej inwestycji powstał jeszcze za czasów poprzedniego Wójta. Na chwile 
obecną po wizji w terenie okazało się, że większa część tego odcinka będzie mogła być wykonana 
w wykopie otwartym, to spowoduje, że nie będziemy ponosić tyle kosztów w związku z 
wywieramy. W związku z tym, że spółka ma zamiar też wykonywać prace związane z własną 
infrastrukturą, zakupiliśmy sprzęt i na wykonanie tej budowy jesteśmy gotowi i deklarujemy ze 
swojej strony robociznę i pracę sprzętu. To nie jest tak, że całość kosztów będzie spożytkowana 
przez środki, które miały być przeznaczone dla naszej spółki. Natomiast nasza obecna sytuacja 
finansowa spowodowała, że taka potrzeba wsparcia nas jest potrzebna. Na początku roku 
przygotowywaliśmy taryfę, którą staraliśmy się tak sporządzić aby nie stanowiła ona obciążenia 
dla mieszkańców i dlatego ani woda ani ścieki nie obciążają mieszkańców w stopniu wyższym niż 
to było poprzednio. Wiązało to się z tym, że załącznik inwestycyjny stanowiący załącznik do taryf 
został okrojony. Jeżeli faktycznie będzie wola nowych inwestycji z Państwa strony to będzie to się 
wiązało ze zwiększeniem obciążeń mieszkańców. Stąd wnioskujemy o podwyższenie kapitału 
spółki w formie nowych udziałów.  
Radna Grażyna Bradtke: ja nie kwestionuję tej inwestycji tylko chyba zostałam jako Radna 
oszukana. W zeszłym roku znacznie podwyższyliśmy cenę za wodę i ścieki i z tego musieliśmy się 
mocno tłumaczyć. Niedawno podwyższaliśmy kapitał spółki o 200 tyś. Podwyższamy cenę za 
wodę, oddaliśmy w użytkowanie dwa pola namiotowe, powiedziano nam radnym, że w ramach 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 



  5 

tych zarobionych pieniędzy będą prowadzone inwestycje. Teraz jest inwestycja do 
przeprowadzenia i znowu podwyższamy kapitał o 100 tyś. 
Prezes KPK: wraz ze zwiększeniem kwot związanych ze sprzedażą wody i ścieków wzrosły też 
nasze obciążenia spółki i te obciążenia obowiązywały od stycznia  nowa taryfa weszła od czerwca. 
Stąd w zeszłym roku występowałyśmy o prolongatę. W tym roku już tego nie robimy i staramy się 
radzić sobie jako spółka. 
Radny Marek Krzebietke: jakie zagrożenie stanowi dla mieszkańców Goszczyna i Jeldzina 
niewykonanie inwestycji w tym czasie.  
Prezes KPK: jeżeli pogoda nadal się będzie utrzymywała, a mieszkańcy będą dalej podlewać 
ogródki to może na końcach tej sieci zabraknąć wody. Dlatego, że ten zasób, który mamy na 
przepompowni w Goszczynie nie jest w stanie zabezpieczyć Jeldzina i Goszczyna w wodę. W tym 
momencie nie wywiązujemy się z umów zawartych z odbiorcami. 
Radny Ireneusz Łepek: nie lepiej byłoby zamontować zbiornik retencyjny? 
Prezes KPK: ten zbiornik w Goszczynie jest za mały. W tej chwili proponujemy rozwiązanie które 
jesteśmy w stanie na dzisiaj zrealizować. Mamy pozwolenie na budowę, w tej chwili jest to 
najbardziej palący problem w naszej gminie i stąd prośba, aby Radni wyrazili zgodę na 
zrealizowanie tej inwestycji. 
Wójt Gminy dodał, że jest gotowy projekt na tą inwestycje, a nie ma innego pomysły na 
rozwiązanie tego problemu. Dlatego proponuję, aby podwyższyć kapitał spółki o tyle tylko aby 
starczyło na materiały, a robociznę wykona kpk.  
Radny Władysław Miąskowski: to, że inwestycja jest potrzebna tego nikt nie kwestionuje,  
ale chciałbym abyśmy trochę sięgnęli wstecz. Nie tak dawno planowaliśmy budżet na 2018r. gdzie 
potrąciliśmy 90 000 zł za czyszczenie studzienek kanalizacyjnych, nie dlatego, że jesteśmy 
przeciwnikami, ale dlatego, że w poprzednich latach te usługi nie były wykonywane. Wiec może 
przeksięgujmy te 90 000zł i nie będzie tematu. 
Wójt Gminy: to dajmy te 90 000zł, bo myśmy je zabrali. Teraz mówimy o włożeniu 100 000zł w 
konkretny wodociąg. Nie dajemy spółce pieniądze którymi będzie obracać. Mamy kosztorys który 
pokazuje jakie są ceny robocizny i materiałów. Ponadto jeżeli zostanie nadwyżka to też 
powiadomię Radę i zdecydujemy co z tym zrobić.  
Prezes KPK: niepodjęcie tej uchwały będzie skutkować tym, że inwestycja odsunie się w czasie bo 
na chwilę obecną jako Prezes spółki nie mogę podjąć decyzji o zaciągnięciu kredytu, bo obecna 
sytuacja finansowa mi na to nie pozwala. 
Radny Piotr Piontke: czy jest możliwość aby gmina udzieliła pożyczki spółce? 
Skarbnik: nie ma takiej możliwości bo to my jesteśmy właścicielami tej spółki. 
Radny Władysław Miąskowski: w KHS jest coś takiego jak dopłaty zwrotne i można to 
zastosować i myślę, że Radny ma rację i możemy pożyczyć pieniądze a potem rozliczymy 
inwestycje. 
Wójt: to wróci z powrotem bo stworzymy środek trwały, a on będzie własnością gminy. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/438/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/438/2018 nie została podjęta 
PPKT 2 zmian budżetu Gminy na 2018 rok 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/439/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/439/2018 została podjęta 
PPKT 3 zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 3 przeciw: 11 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 12 przeciw: 1 wstrzymało się: 1 



  6 

Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/440/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/440/2018 została podjęta 
PPKT 4 przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków” 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/441/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/441/2018 została podjęta 
PPKT 5 ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie 
Gminy Krokowa. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/442/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/43422018 została podjęta 
PPKT 6 zasad usytuowania na terenie Gminy krokowa miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/443/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/443/2018 została podjęta 
PPKT 7 określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krokowa. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/444/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/444/2018 została podjęta 
PPKT 8 określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć, pedagogów, 
psychologów, logopedów, doradców zawodowych i terapeutów pedagogicznych w jednostkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krokowa. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/445/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/445/2018 została podjęta 
PPKT 9 zatwierdzenia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 
z terenu Gminy Krokowa oraz określenia zasada i form przyznawania Stypendium Rady Gminy 
Krokowa dla wybitnie uzdolnionych uczniów w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  
Na Sali obecnych jest 13 Radnych (bez M. Krzebietke) 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 12 przeciw: 1 wstrzymało się: 1 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/446/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/446/2018 została podjęta 
PPKT 10 zmiany uchwały nr XXXIX/359/2017 Rady Gminy Krokowa z dnia 08 listopada 2017 roku 
w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Krokowa z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2018. 
Na Sali obecnych jest 14 Radnych. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/447/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/447/2018 została podjęta 
PPKT 11 wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonej w obrębie Sobieńczyce, 
stanowiącej własności Gminy Krokowa. 
Na Sali obecnych jest 13 Radnych (bez P. Okoń) 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/448/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/448/2018 została podjęta 
PPKT 12 nadania nazwy ulicy w miejscowości Krokowa gm. Krokowa 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/449/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/449/2018 została podjęta 
PPKT 13 nadania nazwy ulic w miejscowości Świecino 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/450/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/450/2018 została podjęta 
PPKT 14 granic miejscowości Połchówko, Kłanino, Parszkowo 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/451/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/451/2018 została podjęta 
PPKT 15 powołania Komisji Statutowej 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił kandydatów zaproponowanych podczas komisjo 
wspólnych: 
Władysław Miąskowski, Piotr Piontke, Zygmunt Piontek oraz Grażyna Bradtke. 
Wszyscy wyrazili zgodę na wysunięcie kandydatur, innych propozycji nie zgłoszono. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
 

za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
 

za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/452/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/452/2018 została podjęta 
PPKT 16 stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Sołtysa Sołectwa Parszczyce 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/453/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/453/2018 została podjęta 
PPKT 17 zmiany wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Krokowa 
Przewodniczący Rady odczytał następującą propozycje: 
1. wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4 700 zł 
2. dodatek funkcyjny w wysokości 1 900 zł 
3. dodatek specjalny w wysokości 40% 
4. dodatek za staż pracy w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego 
Innych Propozycji nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/454/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/454/2018 została podjęta 
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że Radni, którzy się wstrzymali nie chcą, aby zostało obniżone 
wynagrodzenie Wójta. Radni nie zgadzają się z tym, że Rząd odbiera Radzie Gminy kompetencje 
do ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta. Dlatego Radni wyrazili swój protest wstrzymując się 
od głosowania. 
Radny Piotr Piontke: rozumiem, kiedy zmiana nastąpiłaby przed końcem kadencji, ale w momencie 
kiedy rada ustaliła pensje i podpisała umowę z wójtem w ciągu roku zmienia się zasady gry.  
Radny Marek Krzebietke: zostaliśmy postawieni przed faktem dokonanym i tak ustaliliśmy 
maksymalne wynagrodzenie jakie tylko możemy. 
PPKT 18 uchylenia uchwały Nr XXXVII/339/2017 rady Gminy Krokowa z dnia 14 września 2017r. 
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi 
Sławoszyno, gmina Krokowa. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Na Sali obecnych jest 13 Radnych (bez M. Krzebietke). 
Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/455/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/455/2018 została podjęta 
PPKT 19 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
wsi Sławoszyno, gmina Krokowa. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Piontek odczytał projekt uchwały, który został opatrzony 
numerem L/456/2018. Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr L/456/2018 została podjęta 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 3 przeciw: 0 wstrzymało się: 11 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
 

za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
 

za: 13 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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PPKT 20 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części terenu zwartych obszarów rolnych i leśnych, położonego w rejonie części „Łąk 
Odargowskich” i części „Łąk Karwieńskich”, gmina Krokowa. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Maria Rozbicka – Szyndler. 
Radny Tadeusz Goyke: pamiętam ile trudu kosztowało nas podejmowanie uchwał, które miały nas 
zabezpieczyć przed „pączkowaniem” nielegalnej zabudowy. W tym planie dopuszczamy 
możliwość budowania obiektów kubaturowych, wiat foliowych, które będą widoczne zaraz przy 
wjeździe do Dębek i nie będzie to ładny obraz dla turystów przyjeżdżających. Do uchwały został 
załączony załącznik, który w ogóle nie odzwierciedla tego co faktycznie jest w terenie. Od strony 
północnej teren jest podzielony na mnóstwo małych działek. Działki te znajdują się w 
bezpośrednim sąsiedztwie i obawiam się, że jeżeli dopuścimy jakąkolwiek zabudowę to będziemy 
musieli innym na to pozwolić. Czy stać nas na to, żeby podołać całej infrastrukturze, która będzie 
na nas spoczywała? dlatego proszę Wysoką Radę o niepodejmowanie uchwały. 
Radny Piotr Piontke: dookoła tych granic przylegają działki bardzo małe przygotowane pod 
zabudowę. One są dalej rolnymi czy przez to, że ten plan uchwalimy spowodujemy, że wszyscy 
dookoła będą mogli występować o warunki zabudowy. Chodzi mi o tzw. „dobre sąsiedztwo” 
p. Rozbicka – Szyndler- wszystko zależy od ustaleń planu, plan w trakcie procedury jest też 
uzgadniany z Radnymi, Wójtem i organami występującymi w trakcie procedury. Zapisy jakie 
mogą być zawarte w takim dokumencie zależą od Radnych. Będą mieli możliwość weryfikacji 
tych zapisów. Na etapie podejmowania uchwały intencyjnej nie jestem w stanie stwierdzić jakie 
będą zapisy tego planu. 
Radny Piotr Piontke: czy wnioskodawca złożył jakąś wizję tego terenu? Właściwie nic nie wiemy 
o inwestycji a mamy podejmować decyzje o przystąpieniu do planu. Nie mamy żadnej wiedzy na 
temat zamierzeń inwestora. 
p. Szyndler: nie przedstawiał żadnej wizji, zostawił tylko dwa wnioski, które dotyczą kontynuacji 
jego działalności rolniczej w zakresie uprawy borówki, która w tej chwili prowadzi w 
Sławoszynku. 
Radny Piotr Piontke: pozwalamy inwestorowi wybudować ogrodzenie, ujęcie wody i budynki 
związane z rolnictwem i po sąsiedzku jakiś rolnik złoży wniosek o postawienie budynków na 
swojej działce sąsiadującej. Czy jemu też będziemy uchwalać uchwały intencyjne w sprawie 
planu? 
p. Szyndler: teren od strony zachodniej i wschodniej jest objęty zakazami zabudowy. Więc rolnicy, 
którzy posiadaliby nieruchomości od tych stron nie mogą ubiegać się o warunki zabudowy na 
zasadzie „dobrego sąsiedztwa” bo mamy plan.  
Radny Tadeusz Goyke: ten załącznik graficzny jaki otrzymaliśmy nie pokazuje całego terenu jaki 
jest podzielony. Dlaczego to jest nieaktualna mapa? 
p. Szyndler: faktycznie, nie zwróciłam uwagi. 
Radny Piotr Okoń: byłem w terenie i widziałem jak ten teren wygląda, uważam, że jest to 
newralgiczny teren. Jeśli podjęcie tej uchwały spowoduje, że zostanie tam utworzona taka 
plantacja to będzie potrzeba zatrudnienia wielu ludzi, którzy będą ją obsługiwać. Będąc w 
posiadaniu takiej wiedzy oraz biorą pod uwagę otrzymane dokumenty, na dzień dzisiejszy myślę, 
że powinna być do tego załączona koncepcja inwestora, bo płot płotowi nierówny, może być z 
siatki a może być betonowy. Dlatego uważam, że koncepcja jest bardzo istotna i pomogłaby podjąć 
decyzje.  
Wójt: rozmawiałem z inwestorem i chodzi mu o siatkę leśną, aby zabezpieczyć dostęp do plantacji 
borówki. Na swoim terenie mamy plantacje borówki od kilkudziesięciu lat i wiemy co jest 
potrzebne i jak to wygląda. To co jest we wniosku niekoniecznie musi być wpisane w planie to 
Państwo będą decydowali o się w tym planie znajdzie. Czy dopuścicie zabudowę obiektów 
kubaturowych czy dopuścicie tylko na studnie z woda i ogrodzenie. Możemy powiedzieć nie i nie 
zmieniać tego planu i pozostaną dalej takie zapisy jakie są w planie. Prawdopodobnie inwestor się 
wycofa z Gminy Krokowa. Dzisiaj przystępujemy tylko do zmiany i nie podejmujemy decyzji co 
tam ma być. 
Radny Tadeusz Goyke: ile ten inwestor płaci podatku do gminy? Ile płaci od kontenerów, które są 
zwolnione z podatku i nie trzeba za nie płacić? Ile gmina poniosła strat ze względu na pożar w 
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zeszłym roku? Bo o tym się nie mówi.  Nasze OSP poniosły duże straty właśnie ze względu na ten 
pożar. Ten inwestor karczował sobie rowy i żeby tego nie wywozić to podpalił i wypalał trawy. 
Wójt: nie znam sprawy tego pożaru. Natomiast to nie jest inwestor tylko rolnik, a rolnicy płacą 
podatek rolny. Ale to od Państwa zależy czy chcemy wprowadzić borówkę na torfy w gminie 
Krokowa. Ja sam mam obawy czy to jest dobry kierunek.  
Radny Paweł Szewczak: pozyskiwanie nowego inwestora jest jak najbardziej wskazane, ale 
kwestie poruszane przez Radnych też są słuszne. Jesteśmy Radnymi kilka lat i znamy sytuację na 
tych terenach, biorąc pod uwagę, że za kilka miesięcy ta Rada może zupełnie inaczej wyglądać, to 
przedstawianie inaczej tej sytuacji może spowodować, że uprawa pójdzie w zupełnie innym 
kierunku. 
Radny Piotr Piontke: wspomniała Pani, że plany obecne nie przewidują grodzeń z czego to 
wynikało? 
p. Szyndler: to wynikało z takich założeń, aby zachować walory krajobrazowo – przyrodnicze  
i zachować ekologicznie czyste te tereny.  
Radny Piotr Piontke: czy urząd ma taką wiedzę czy to ma być uprawa pod folią? 
p. Szyndler: nie mamy takiej wiedzy. 
Radny Piotr Piontke: no właśnie, my nic nie wiemy i dlaczego na podstawie naszej niewiedzy 
podejmować taką uchwałę.  
Radny Piotr Okoń: chciałbym dodać, że nie jestem przeciwko plantacjom, bo uważam, że byłoby 
to jakieś rozwiązanie dla gminy. Natomiast jadąc na Dębki przez Odargowo patrzę po prawej 
stronie i nie mam koncepcji co tam ma być. To nie jest teren, który jest bardziej z tyłu i musimy się 
poważnie zastanowić. Wiemy, że inwertor przygotowuje sobie koncepcie i jeśli chce budować 
budynek to przygotowuje plany, projekty i uważam, że powinniśmy się z takim planem zapoznać 
przed podjęciem takiej decyzji. 

Wójt: to w takim razie mam pytanie może rzeczywiście zrobić spotkanie z inwestorem, jeżeli nie 
ma głosów przeciwko takiej plantacji. Zdejmijmy tą uchwałę a przez okres wakacji spróbujmy 
zorganizować spotkanie z Państwem i porozmawiać na ten temat. Składam wniosek o wycofanie 
uchwały z porządku obrad. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Wójta:  
Głosowanie:  

 
 
 
 

Radny Tadeusz Goyke: podważamy własne decyzje sprzed roku, jeżeli chcemy się podjąć zmiany 
tego planu to tak jakbyśmy podważali własne decyzje sprzed roku. 
Zamknięto punkt 7 porządku obrad. 
Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
Na interpelacje odpowiedzi udzieliła Sekretarz Bożena Szczypior: 
- jeżeli chodzi o równanie dróg w Odargowie to z informacji jakie posiadam, większość dróg jest 
wyrównana. Tylko wykonawca miał dowieść destrukt o którym nie wiedziałam i jeżeli nie wiem o 
jakiejś pracy którą ma wykonać wykonawca to się na nią nie zgadzam. Nie znaczy to, że jest to 
zasadne. Do tej pory była praktyka, że jeżeli coś w danym sołectwie nie zagrało to zawsze miałam 
zgłoszenie telefoniczne i nie musimy takich błahych spraw rozpatrywać na sesji. Jutro jeszcze raz 
objadę z wykonawcą drogi w Odargowie, sprawdzimy co jest do zrobienia i jeżeli będzie taka 
możliwość to wykonamy te prace. 
- ułożenie płyt w Dębkach – ponieważ chcieliśmy zaoszczędzić koszty, to uważaliśmy, że 
wykonawca znajdujący się na terenie Dębek, który ma tam cały sprzęt - jego oferta jest 
najkorzystniejsza. Wykonawca obiecywał nam, że to zrobi i wykonał pierwszy etap prac  
i umówiliśmy się z sołtysem, że zaczniemy te płyty układać przede wszystkim od ul. Spacerowej, 
bo tam był największy problem. To wykonawca zrobił i ułożył również płyty drogowe, gdzie 
okazało się, że płyt zamiast 14 było 28. Dodatkowo też uporządkowano ul. Spacerową, przy 
pomocy naszej spółki KPK. Natomiast  nie wiedzieliśmy o tym, że wykonawca nie będzie mógł 
dostać płyt. W związku z tym, aby nie kłaść starych płyt, które za chwilę się rozsypią uzgodniliśmy 
również z sołtysem, że II etap prac wykonamy w październiku. 
 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 13 przeciw: 1 wstrzymało się: 0 
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Zamknięto punkt 8 porządku obrad. 
Ad. 9. Wolne wnioski 
Radny Władysław Miąskowski odnosząc się do wypowiedzi p. Sekretarz: zgadzam się, że jesteśmy 
kolegami i współpracujemy od 8 lat i powinniśmy załatwiać sprawy od najniższego szczebla i 
staram się to robić. Niestety z przykrością musze stwierdzić, że ta nasza ideologia nie działa, 
bowiem wiele moich wniosków i zapytań nie jest załatwionych. Nie oczekuję, aby były załatwione 
pozytywnie czy negatywnie, ale uważam, że powinniśmy chociaż rozmawiać konstruktywnie na 
temat tych problemów, a my nie rozmawiamy. 
Wójt Gminy: wiem, że były rozmowy z Grzegorzem i też się zgadzam z tym, że powinniśmy 
rozmawiać. Więc proszę rozmawiajcie z pracownikami merytorycznymi. 
Radny Piotr Piontke: proszę o zrobienie dojazdów do plaży w Karwieńskich Błotach i poprawienie 
ścieżki rowerowej wzdłuż plaży.  
Wójt odpowiedział, że ze względu na suszę nie można było pewnych prac wykonać dlatego to 
wszystko odwleka się w czasie. 
Pan T.M.: chciałbym podzielić się kilkoma refleksjami dotyczącymi referatu zagospodarowania 
przestrzennego. Myślę, że wiele problemów gminy zakorzenione jest w tym jak działa gmina w 
zakresie gospodarki przestrzennej. Przypomnę decyzje, które zawierały błędy, jedna zawierała ich 
20, na co zwracało uwagę SKO. Osoby odpowiedzialne za błędy nie kończyły swej działalności, 
wręcz przeciwnie sporządzały kolejne plany i opracowania. Wydawano błędne decyzje w skrajnie 
przekroczonych terminach. Sam tego doświadczyłem – czekałem na wydanie decyzji blisko 2 lata. 
Nie znam gminy w której powstałoby tyle sprzecznych z prawem dokumentów planistycznych. Np. 
plan Karwieńskich Błot powstaje już 12 rok i nadal nie ma tego planu. Nie znam gminy w której 
powstałyby dwa dokumenty studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
sprzeczne z prawem, które wstępnie Wojewoda uznał za błędne, później zmienił zdanie. Wiele 
planów powstawało bez udziału społeczeństwa, przykładem tego jest plan Karwieńskich Błot.  
Wiele planów i wydawanych decyzji jest źródłem odszkodowań i te odszkodowania będą rosły. 
Największe odszkodowanie, które groziło, dzięki temu, że zwracałem uwagę p. Wójtowi, który 
zainterweniował na tyle skutecznie, że gmina uniknęła największego odszkodowania.  
W wielu przypadkach gmina traci walory wskutek błędnej polityki i musze zwrócić tutaj uwagę na 
sprawę wycinki w Karwieńskich Błotach, Goszczynie itd. Gdybyście Państwo zajrzeli do 
dokumentu, który uchwaliliście w postaci studium uwarunkowań….. jest napisane czym ma być 
Gmina Krokowa docelowo i jeśli ktoś wie jakby wyglądała aleja z Goszczyna do Szarego Dworu  
i jak wygląda teraz - to jest to po prostu rzeź. Jeżeli zależy nam na walorach przyrodniczych  
i kulturowych to nie wiem gdzie są służby, które powinny o to dbać. Dowiedziałem się, w 
organach, które wydawały uzgodnienia dla tych decyzji wycinkowych – gdyby to zostało zaczęte 
wcześniej to można było tego uniknąć. Wreszcie chciałem wspomnieć, że sprawy odszkodowawcze 
czasami mają formę absurdalną. Sam nabyłem od gminy przeznaczoną na obozowisko harcerskie 
nieruchomość, wcześniej była siedliskiem. W trakcie rozprawy dowiedziałem się z ust pani prawnik 
gminnej, że ta nieruchomość nigdy nie była przeznaczona pod zabudowę, podczas gdy na działce 
dalej są pozostałości po zabudowie. 
Zwracam się teraz do p. Wójta ponieważ zadałem na ostatniej sesji dwa pytania Wójt na nie 
odpowiedział, ale ja musze powiedzieć, że nie jestem usatysfakcjonowany tym co usłyszałem i 
sprawdziłem to i wobec tego ponawiam pytanie w kwestii związanej z centrum zabudowy 
usługowej w Krokowej. Zwracałam uwagę na to, że wyszło z referatu budownictwa zaświadczenie, 
że ta nieruchomość, która ma być sprzedawana, ma charakter zabudowy usługowej i mieszkaniowej 
– nie jest tak. Z dokumentów wynika, że jest to rezerwa pod drogę. Jest to poświadczenie 
nieprawdy. Co p. Wójt zamierza zrobić z tą sytuacją, gdyż zaświadczenie to przełożyło się wprost 
na operat szacunkowy, który został pięciokrotnie, w mojej ocenie zawyżony. Drugie pytanie 
dotyczy pierwszej decyzji dotyczącej zabudowy zabytkowych polderów holenderskich – wydana 
została decyzja o warunkach zabudowy dla działki 25/10 i ta decyzja z jednej strony poświadcza 
nieprawdę – bo ma być budowane „coś” kiedy „coś” już stoi. Drugi kłopot jest taki, że mamy dwa 
wyroki, które jednoznacznie mówią, że nie możemy wydać tam takich decyzji. Usłyszałem od  
p. Wójta, że poczekamy na wyrok, ponieważ w tej sprawie toczy się podobne postępowanie  
i uważam, ze nie ma to sensu. 
Pani Maria Rozbicka – Szyndler: w związku z tym, że wypowiedź poprzednika dotyczy referatu 
zagospodarowania czuję się w obowiązku poinformować Państwa o zarzutach które tutaj padły. Są 
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sprawy, które  trzeba uściślać. Jeżeli decyzje zostały wydane w 2003 r. i posiadały błędy to proszę 
konkretyzować zarzuty. Większość zarzutów, które Pan przedstawia dotyczą lat 2000-nych i lat 90-
tych, ja zawsze proszę jeżeli są jakieś zarzuty to proszę je uściślać. Musiałabym zapoznać się z tą 
decyzja o której Pan mówił, bo nie było to moje lata pracy w związku z tym trudno mi 
polemizować jakie skutki wywarły wady zawarte w tej decyzji. Odnosząc się do zarzutu wadliwości 
studium wskazuję, że zostało ono uchwalone w 2003r. a uchylone w 2008r. na dzień dzisiejszy 
mamy uchwalone studium, które jest nadal aktualne i nadal obowiązujące. Było weryfikowane 
wiele razy przez sądy administracyjne i wszystkie zarzuty zostały przez sądy odrzucone. Więc 
studium jest prawidłowe pod względem procedur. Jeżeli przedmówca mówi o nieprawidłowości 
studium to dotyczy to starych procedur i to trzeba podkreślić. Odnosząc się do planu Karwieńskich 
Błot potwierdzam, że procedura jest długotrwała, wynika ona z różnych stanowisk 
konserwatorskich i stwierdzenie, że nie było konsultacji społecznych i jest to najgorszy plan jaki 
mógł m być wytworzony – wynika z uwarunkowań konserwatorskich – o czym Państwo byliście 
informowani, że Konserwator nie wyraża zgody na poszerzenie terenów pod zabudowę. 
Konserwator wyraźnie wskazał tereny pod zabudowę, a że większość uwag składanych do planu 
dotyczyło właśnie niemożliwości zabudowy, budziło to niezadowolenie ze strony społeczeństwa. 
Sprawa odszkodowań – potwierdzam, że mogły wynikać z błędnych wydanych decyzji w latach 90-
tych i niektóre decyzje mogły być dotknięte wadami i może to skutkować roszczeniami 
odszkodowawczymi. Jeżeli sprawa największego odszkodowania o którym Pan mówił dotyczy 
działki w Szarym Dworze, która miała być obozowiskiem harcerskim to potwierdzam, że jest 
proces dotyczący odszkodowania, to absolutnie nie można powiedzieć, że są to kardynalne 
oświadczenia pracowników czy prawników urzędu dlatego, że procedura jest jeszcze 
niezakończona. Gmina dba o walory krajobrazowe, w tym celu są uchwalane plany, które mają 
wskazane większe tereny pod role. Mamy plany na zielono właśnie po to, aby zatrzymać walory 
krajobrazowe. Niestety czasem do realizacji inwestycji trzeba jakąś wycinkę zrobić, jeżeli jest 
zgoda konserwatora i innych organów na wycinkę to niestety te drzewa musiały ulec wycince.  
Ponadto decyzja dotycząca działki 25/10 w Karwieńskich Błotach, która poświadcza nieprawdę jest 
utrzymana nadal w obrocie prawnym a zarzuty można formułować kiedy są wyroki, kiedy są 
podstawy do roszczeń odszkodowawczych i sprawa jest zamknięta. A tak mój przedmówca 
sugeruje, że dzieją się takie rzeczy, są to sprawy niezakończone i proszę to formułować uczciwie i 
prawdziwie. 
Pan T.M. prosi o możliwość ponownego zabrania głosu. 
Przewodniczący odmawia tłumacząc, że nie jest to miejsce na odbijanie sobie piłeczki. 
Zamknięto punkt 9 porządku obrad.                                                                                                                                                          
 
Ad. 10 Zakończenie obrad.                                                                                                                                           
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zygmunt Piontek podziękował 
wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady L sesji Rady Gminy Krokowa VII 
kadencji.                                                                                                                                                                
Zamknięto punkt 10 porządku obrad.                                                                                                                                                                    
Na tym protokół zakończono.                                                                                                                                                                     
Protokół liczy 12 ponumerowanych stron.                                                                                                        
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Dominika Olszewska                        Zygmunt Piontek                                            
                                                 Przewodniczący Rady Gminy                 


